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Spørgsmål nr. S 222 fra medlem af Folketinget Sjúrður Skaale (JF):  

 

”Er det efter ministerens opfattelse retssikkerhedsmæssigt for-
svarligt, at meget betydningsfulde love såsom straffuldbyrdel-
sesloven, retsplejeloven, politiloven, forvaltningsloven og kon-
kursloven i op til 7 år har afventet gennemførelse – tilsynela-
dende på grund af manglende prioritering i Justitsministeriet?” 

 

Svar: 

 

Færøernes Landsstyre har udtrykt ønske om, at udarbejdelsen af en ny rets-

plejelov for Færøerne prioriteres. 

 

Mens arbejdet med en ny færøsk retsplejelov således pågår efter aftale med 

Færøernes Landsstyre, kan anden lovgivning, der har relation til retspleje-

loven, ikke gennemføres sideløbende, da ikraftsættelse af anden lovgivning 

for Færøerne i en bestemt affattelse afhænger af den endelige udformning 

af den færøske retsplejelov.  

 

Arbejdet med at gennemføre øvrig lovgivning for Færøerne på Justitsmini-

steriets område falder derfor naturligt i en bestemt rækkefølge og prioriteres 

efter drøftelse med Færøernes Landsstyre.  

 

 

 

 

 

 


